



Construction Complete at Nicklaus Club Beijing in Preparation for Spring 2014 Grand Opening

The grand opening of the much-anticipated Nicklaus Club Beijing has been set for spring 2014. With grassing completed in June of this year, the final "punch list" items and bunker sand installation are being completed now. The members were offered access to nine holes in October and November. This so-called "dress rehearsal" brought rave reviews, and has heightened the excitement for opening day.

Flagstick extends sincere thanks to the great partners we have worked with on this project. This Jack Nicklaus Signature course is already being called one of China's best, and we are proud to have been a part of the team.



HEADLINE SCOOPS

Flagstick Teams Hard at Work on Three Gary Player Courses in China

On rolling hills above the Xiang River in Hunan province, Flagstick's construction management team is hard at work. The Longping Jiuhua Sports and Leisure Park, a 36-hole Gary Player Signature design, will open its first 18 Holes next spring. Grassing has been completed and the team is now fine-tuning construction and adding finishing touches to the landscaping.

Construction on the second course is also in full-swing, with earthworks, shaping and drainage all being undertaken for scheduled completion in the summer of 2014. The extraordinary land, spectacular course design, and first-rate real estate development will soon be a golf beacon in southern China.

In northern China, Flagstick and Gary Player Design have begun work on another project, the Presidential Golf Club at Yanqi Lake. This 18-hole Gary Player Signature design has an aggressive construction timeline, having broken ground in September and scheduled for completion in June 2014. To ensure an on-time finish, the team has recently increased working hours, equipment and personnel. Flagstick and Pan China, the general contractor, have been pushing hard to get as much work completed as possible before winter sets in. In preparation for the big push next spring, additional crews are now being organized and will mobilize in early March.

"What's the big hurry?", you might be wondering. The answer: APEC, the Asia-Pacific Economic Cooperation summit, to be held in Beijing next fall. This major event will be held on-site at the Presidential Golf Club. In preparation, the golf course, multiple 5-star hotels, villas, and the convention center are all under construction. We are proud to be working with a great team on this facility that will host such a prestigious global event.



Top: Green complex construction at Longping Jiuhua Sports & Leisure Park in Changsha
Middle: Team members from Flagstick and Gary Player Design go over plans with the Owner's team in Changsha
Bottom: Aggressive construction at Presidential Golf Club outside of Beijing

COMPANY NEWS

Flagstick Returns to Amata Spring Country Club in Thailand

Amata Spring Country Club, site of the Royal Trophy, Asia Pacific Amateur Championship, Thailand Golf Open, and many other high-profile events, has hired Flagstick to return and complete remodel work in preparation for upcoming events.

Established in 2005, this Lee Schmidt design (of Schmidt-Curley Design) was managed during initial construction by Flagstick, and we are honored to be back. Our team of Thai construction specialists has been working under the guidance of Lee Schmidt and Martin Moore, Flagstick's president, who has made nearly weekly visits to ensure the quality of this renovation work.

The work has included new bunkering on six holes to increase both strategy and aesthetics, and the addition of back tees on holes 11 and 14 for increased length. All of this work was completed in two months, and will ensure that Amata Spring remains amongst the elite clubs in



Flagstick's work at Amata Spring Country Club has included extensive re-bunkering, as pictured above

Thailand and a favorite in Asia for the world's top golfers.

For those who may have forgotten, Amata Spring is where Chinese prodigy Guan Tianlang, 14, became the youngest winner of the Asia Pacific

Amateur Championship in 2012, which earned him an invitation to the 2013 Masters Tournament. At Augusta, he became the youngest competitor in tournament history, made the cut, and was low-amateur for the week.

Flagstick Remobilizes Management Team at Poly Park 2010 in Guiyang, China

After a one-year hiatus, the Flagstick team was remobilized at Poly Park 2010 in August with an aggressive construction schedule ahead. Working with the Poly Group (China's largest state-owned real estate developer) and JMP Design, Flagstick will guide construction over the coming months, with project completion scheduled for summer 2014.

The team's current focus is on grassing five more holes to boost adjacent real estate sales. The community will feature luxury villas, condominiums, and two clubhouses, one for the course and one for the driving range and teaching facility.

The golf course, designed by master architect Mark Hollinger, measures 7,400 yards and features water hazards on half the



Flagstick's project manager, Jason Burt, shows the crew how to dimple greens at Poly Park 2010

holes. Guiyang's dramatic topography is showcased with a routing that winds through deep canyons and climbs steep,

forested hillsides. With the hard work of this excellent team, Poly Park 2010 is shaping up to be one of southwest China's finest.

Flagstick is the world's leader in golf course construction management. With offices in North America and Asia, and experience managing golf developments in over a dozen countries, Flagstick transforms the visions of golf course architects and developers into reality. In recent years, Flagstick has managed the construction of five of Asia's top ten resort golf courses, and our projects have won numerous other accolades. *Flagstick is a proud member of the Golf Course Builders Association of America.

Learn more about Flagstick's work and services at: www.flagstickgccm.com or contact us at: info@flagstickgccm.com





尼克劳斯俱乐部施工完成及2014年春天盛大开业的筹备

备受瞩目的北京尼克劳斯俱乐部预计将于2014年春季盛大开业。今年6月份完成了植草，最终的未完成工作清单及沙坑沙的铺设现在已经完成。10月份和11月份会员试打了9洞，此次试营业得到了热烈的好评，也让大家对正式开业有了更大的期待。

Flagstick在此诚挚的感谢在这个项目上合作过的所有搭档。该杰克·尼克劳斯签名球场现在已经被称为中国最好的球场之一，因此我们非常骄傲曾是这个团队中的一员。



头条

Flagstick团队努力工作中在三个加里·普莱尔球场

湖南省湘江上的丘陵地上，Flagstick的施工管理团队正在努力的工作着。由加里·普莱尔签名设计的36洞隆平九华体育休闲运动公园球场，将在明年春天开业前18个洞。植草工作已经完成，现在正在对施工进行细修及对园林景观进行最后的润色。

第二个球场的施工也在全力进行着，土方、造型和排水的施工都在进行中，计划在2014年的夏天完工。壮观的场地、顶级的球场设计、一流的房地产开发很快将成为中国西南的一个标志性项目。

Flagstick和加里·普莱尔已经开始了在中国北方的另一个项目，北京雁栖湖高尔夫俱乐部。该18洞加里·普莱尔签名设计球场的施工计划非常紧张，今年9月开始动工，计划2014年6月完工。为了确保施工能按时完成，项目团队最近开始增加了工作时间，设备以及现场人员。Flagstick和总包泛华体育公司正在加快施工进度以便在冬季开始之前尽可能多的完成工作。为了明年春天能够全面开工，现在正在组织增加额外的工作组于明年三月初进场。

大家可能在想“为什么工期这么紧”，答案是因为亚太经贸合作峰（APEC）会将于明年秋天在北京举行。这一重大会议将在雁栖湖高尔夫俱乐部所在地举行。其中高尔夫球场、多个五星级酒店、别墅以及会议中心都在筹备中，我们很荣幸能和这个即将举办全球著名峰会的优秀项目团队一起合作。



上图：在长沙隆平九华体育休闲运动公园的奥岭建造
中图：Flagstick团队成员正与Gary Player设计和业主团队在长沙现场一起审阅图纸
下图：北京郊区的雁栖湖生态发展示范区球场施工进度迅速

公司新闻

Flagstick回归泰国阿玛塔温泉乡村俱乐部

阿玛塔温泉乡村俱乐部是皇家杯、亚太高尔夫业余锦标赛、泰国高尔夫公开赛以及众多其它知名赛事的举办地。此俱乐部再次聘用Flagstick来完成球场的改造工作以便为即将进行的赛事做准备。

此球场由李·史密特（史密特·科里设计公司）设计，2005年完工。最初的施工也是由Flagstick公司完成，我们很荣幸能重回此球场。我们的泰国专业施工团队在李·史密特和Flagstick公司总裁马丁·摩尔的指导下工作，马丁·摩尔几乎每周都去球场视察以确保改造工作的质量。

此次改造工作包括增加6个球道的新沙坑用来提高战略性以及整体美感，以及为了增加11号洞和14号洞的长度增加了后方发球台。所有这些工作都在两个月内完成了，确保了阿玛塔温泉乡村俱乐部依然是泰国的



Flagstick在Amata温泉乡村俱乐部的工作包括大量的沙坑改造，如上图。

精英俱乐部之一，也是世界顶级球手喜爱的亚洲球场之一。

年仅14岁的中国天才球手关天朗在2012年阿玛塔温泉乡村俱乐部举办的亚太高尔夫业余锦标赛上获得

了征战2013年美国大师赛的邀请，使得14岁5个月的他成为了锦标赛历史上最年轻的参赛选手。此外，他取得了进入后两场比赛的资格并成为了那周的最佳业余球员。

Flagstick管理团队重新入驻中国贵阳保利公园2010项目

经过了一年的停工之后，Flagstick团队于今年8月份重新入驻贵阳保利公园2010项目，该项目施工进度非常紧张。Flagstick将在未来的几个月与保利集团（中国最大的国有房地产开发商之一）以及JMP设计公司一起合作，在现场指导施工，项目计划于2014年夏天完工。

Flagstick团队现在的工作重心是5个洞的植草工作，以便提升附近房产的销售。整个地产的特色是豪华别墅，公寓以及两个会所，其中一个用于球场，另一个用于练习场和高尔夫教学设施。

此高尔夫球场由马克·霍林格设



Flagstick项目经理Jason Burt在保利公园2010项目向现场工作人员示范如何在果岭播种前松表面

计师设计，7400码，一半的球洞设有水景障碍。贵阳丰富的地形展现了风从深山谷一路沿森林的山坡

攀升的布局。在优秀团队的努力下，保利公园2010将成为中国西南最好的球场之一。

Flagstick 是世界领先的高尔夫建造管理者。在北美和亚洲都有办公室，并且在数十个国家都有高尔夫建造管理经验，Flagstick 将高尔夫设计师和开发商的理念变成了现实。近几年，Flagstick 管理建造了亚洲十佳高尔夫球场中的前五家高尔夫球场，我们其他的项目也赢得了无数的嘉奖。

*Flagstick 是美国高尔夫建造者协会的荣誉会员。

欲了解更多关于旗杆管理公司的工作和服务请登录：www.flagstickgcm.com 或者发邮件至：info@flagstickgcm.com

